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SVENSK TEXELFÖRENING 

Protokoll fört vid styrelsesammanträde 

Nr 6 Plats: Telefonmöte Datum: 2011-09-20 Tid: 19,00- 20,40 

 
Närvarande:  
Johnny Nederman, Annelie Carlsson, Birgitta Jönsson, Per-Ivan Degerman, Karin 

Petersson, 
Carl-Johan Johansson och Claes Håkansson 

Frånvarande 

§ 1 Mötets öppnande: 
Johnny Nederman förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna 

 

§ 2 Godkännande av dagordning: 
Dagordningen lästes upp och godkändes 

 

 

§ 3 Val av justeringsman: 

Till justeringsman valdes: Birgitta Jönsson 

 

 

§ 4 Val av mötessekreterare: 

Till sekreterare valdes: Karin Petersson 

 

§ 5 Föregående Protokoll:  

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingar 
 

 

§ 6 Utställning djuren skall vara kvar. 

 
A Auktionen. 

Tar man djur ska de vara kvar till lördag. Inte fram och tillbaka. Vi ska ta kontakt 
med Lammproducenterna. 
 

Kolla av tacklammsgrupp innan Linköping, Tvättade rena och snygga djur, i 
god kondition rekommenderar riksbedömda till djur som ska säljas på auktionen. 

Ta kontakt med Lammproducenterna. 
 
B Bjud på medlemsavgiften till köpare 

Förslag lades fram att bjuda på medlemsavgift vid köp av texel djur på auktionen 
för de som inte är medlemmar .i föreningen. Tar upp på årsmötet nästa år. 

 
C Scannings elever 
 Anders Gunnarsson, Johnny Nederman, Carl Helander och Peter Degerman. På 

auktion kollar av så man är upp daterad och scannar likvärdigt. 
 

D Riksmönstring: 
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Diskussion kring 2012. Datum 4 aug Västra Götaland, 5 aug Våxtorp, 14 aug 
Skellefteå, Örebro 20 aug. Diskussion kring 2012 års riksbedömning. Lennart och 
Crister tar Karin kontakt med angående Västra Götalands riksbedömning. 

 
§ 7 Kassören har ordet: 

Lämnade inte någon resultat- och balansrapport denna gång.  Oförändrad sedan 
årsmötet 

 

§ 8 Hemsidan: 

Ska prata med Jonas om hemsidan och om han vill hjälpa till mer. 

 

§ 9 Fårkontrollgruppen: 
Har inte hänt något sedan sist.  
 

 

§ 10 Elmia 
 

Kjell-Åke kan ställa upp alla dagar. Karin onsdag, Johnny fredag. Ska skrivas på 
hemsidan att vi är där och om fler vill vara med och prata för föreningen. 
 

 

§11 Övriga frågor 

Inga övriga frågor kom upp på mötet 
 

§12 Nästa möte 
Bestämdes till den 26 oktober klockan 19,00 

 

  

§ 13 Mötets avslutas: 

Johnny tackade de närvarande och förklarade mötet avslutat. 
 

 

  

Karin Petersson, sekreterare 

 

Johnny Nederman ordförande  Birgitta Jönsson, justerare 

 

 

 

 
 

 

  

  


